
FAU møte Berg skole 27.11.2023 

Til stede: 

1B Kristine Knutsson 

2A Beate Fossnes og Tiril Vollsæter 

2C Per- Magnus Thompson og Øystein Svelle 

3A Trygve Bendiktsby 

3C Erle Buø 

4C Anders Sveen 

5A Sara Sibbern Sørensen 

5C Fredrik Frostad 

6A Marius Lømo 

6C Gro J. Baardsgaard 

7A Elin Dalen 

7B Marianne Haugh 

 

Sak 1, informasjon fra ledelsen (Rektor og assisterende rektor deltok under sak 1) 

Strategisk plan  

Hver enkelt skole i Oslo utarbeider hvert år Strategisk plan i tråd med føringer fra Utdanningsetaten. 

Skolens plan beskriver pedagogiske satsingsområder og prioriteringer vi vil gjennomføre, for at vi skal 

følge læreplan (LK20) og føringer fra Utdanningsetaten. Innholdet i Strategisk plan styrer vårt 

pedagogiske utviklingsarbeid i personalgruppen gjennom året. Hver onsdag har lærerne felles møte, 

der vi jobber med ulike temaer innen pedagogisk utviklingsarbeid og kompetanseheving.   

 

Strategisk plan for 2023 er evaluert, og vi jobber nå med plan for 2024. Denne skal vedtas i 

Driftsstyret i januar. Verbalteksten legges på skolens hjemmeside.  

 

Budsjett  

Berg skole har et budsjett på 65 millioner kroner i året. Dette skal dekke husleie, drift, læremidler, 

lønninger m.m. I tillegg har AKS eget budsjett. Vi ligger an til å klare å holde oss innenfor tildelte 

midler både på skole og AKS ved årsslutt.   

 

AKS 

Det har vært noe redusert drift ved AKS i en periode pga økonomiutfordringer. 

Innsparingene/tiltakene har gjort at vi nå har god kontroll på økonomien igjen. Vi er i gang med 

ansettelse av flere aktivitetsledere.  

 

Nasjonale prøver for 5-7. trinn 

Elevene ved Berg skole har gjort det veldig bra på de nasjonale prøvene, og ser særlig positiv utvikling 

i engelskfaget.  

 

Lenke til de nasjonale prøvene 

 

Sak 2, valg av SUSNA-representant (Samarbeidsutvalget for skoler i Nordre Aker).  

Representant for 5c Fredrik Frostad vil være Berg skole sin representant i dette utvalget.  

 

 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/analysebrett/?page=default&subPage=primary&Eierform=Offentlig%20skole&FylkeFilter=Oslo&Skole%C3%A5r=&KommuneFilter=Oslo&Skole=Berg%20skole%20(Oslo)


 

Sak 3, midler som tiltak for å fremme inkludering 
Byrådet har tildelt kr. 40 000,- til tiltak som skal fremme inkludering. SMU (samarbeidsutvalget) har 

drøftet ulike tiltak som representant fra SMU representerte for FAU. FAU kom med ulike forslag som 

SMU representant tar med seg i det videre arbeidet.  

 

FAU vil diskutere videre i neste FAU-møte hvordan disse midlene skal brukes, med mål om å komme 

frem til konkrete forslag.  

 
Sak 4, skal FAU arrangere temakvelder? 
FAU diskuterte om muligheten til å arrangere ulike temakvelder. FAU jobber videre med å se på 
muligheter for dette.   
 
Sak 5, arrangement i regi av Redd Barna om «gratisprinsippet i skolen» 
Representant for 2A, Tiril Vollsæter, deltar på dette arrangementet og vil gi en oppsummering i neste 
FAU møte  
 
Sak 6, praktiske fag i skolen 
Det kom innspill om det med praktiske fag i skolen. FAU ønsker å høre mer fra ledelsen om hvordan 

Berg skole jobber når det gjelder å fremme et bredere kompetanseområde enn teoretiske fag. 

 

Sak 7, trivsel gruppe 

Trivsel gruppen består av representer fra henholdsvis 2A (Tiril Vollsæter), 6B (Siv Ringdal) og 2A 
(Beate Fossnes).  
 
 
Takk for oppmøte!  

 

 


